
Zápis z jednání Školské rady 

Základní školy Opočno, Nádražní 313 

konané dne 3. 10. 2019 v 15.30 hodin 

 

Přítomni: Šárka Škrabalová, Ing. Blanka Bartoňová, Ing. Kateřina Macnarová, 

Mgr. Hana Holečková, Naďa Burýšková, Mgr. Magdalena Brandová 

Hosté: Mgr. Eva Alexanderová, ředitelka školy 

Program: 

1. Zahájení školního roku 2019/2020 

2. Schválení Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2018/19 

3. Náměty a připomínky, diskuze 

 

Ad 1.  

Ředitelka školy Mgr. Eva Alexanderová seznámila členky školské rady  

s Organizačním zabezpečením školního roku 2019/2020, podala jim informace o 

zahájení školního roku, připravovaných akcích a také provozních závadách, 

které je nutné řešit. 

Ad 2.  

Členky Školské rady ZŠ Opočno se seznámily s obsahem Výroční zprávy o 

činnosti školy za školní rok 2018/19 a poté ji schválily. 

Ad 3.  

 Starostka města Šárka Škrabalová informovala o budování víceúčelového 

hřiště, stanoviště pro skok daleký a vrh koulí u budovy školy. 

 

 Vedoucí vychovatelka Naďa Burýšková navrhla zvýšení úplaty školní 

družiny. Rodiče již mnoho let platí za jedno dítě částku 50 Kč za měsíc. 

Vybrané peníze jsou použity na materiální vybavení prostor školní 

družiny a na veškeré pomůcky nutné pro aktivity dětí. Školská rada 

schválila zvýšení částky na 80 Kč za měsíc od ledna 2020. 

 

 Ředitelka školy otevřela debatu o možnostech školy, jak oslovit více 

rodičů, kteří by pro vzdělávání svých dětí zvolili opočenskou školu. 

Hovořilo se mj. o spolupráci s mateřskými školami, o sportovních 

aktivitách, výuce jazyků nebo širší nabídce studijních a poznávacích 

zájezdů pro žáky. 



Termín příštího jednání školské rady bude stanoven dle potřeby, předběžně byla 

navržena schůzka v březnu 2020.  

Schůzka byla ukončena v 17 hod. 

 

Zapsala: M. Brandová 


